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Încheiat astăzi 24.12.2015 în şedinţa de  îndată a Consiliului local 

 
Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  

Eugenia,   care a facut prezenta,  arătând ca sunt presenți  10 consilieri locali din cei 13 
consilieri locali aleși, absentează motivat domnii consilieri Păun Teodor, Carabet 
Dumitru și doamna consilier Andrei Lămbica Neți. 

Având în vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 ședința  se 
poate desfăsura  în condiții legale având în vedere  numarul  consilierilor prezenți.   

Sedința  de îndată a fost convocată  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  
invitația  nr. 384 din 23.12.2015 în  baza  Dispoziției   nr. 338  din  23.12.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea 
de zi  propusa a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedinței sunt 
publice. 

Președinte  de sedinta este domnul consilier Ștefan Costel. 
Președintele  de sedință  da citire  ordinii  de zi.  
Supusă la vot,  ordinea  de zi, este  aprobata  in unanimitate. 
Se trece la discutarea proiectului de pe ordinea de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la:  rectificarea Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli al comunei Deveselu pe anul 2015, în plus cu suma de 635,73 mii lei. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar: - această urgență este dată de faptul că, ne-au fost alocați bani 

prin Hotărâre de Guvern din fondul de rezervă bugetară la dispoziția Guvernului. 
Acesti bani acoperă toate datoriile pe care le avem la diverși furnizori. Cu sumele 
alocate, după această rectificare vom putea face plățile la facturile restante. Sume 
semnificative avem de achitat către constructorul care a executat lucrările de 
branșamente apa și canalizare în cele două sate Deveselu și Comanca. 

Domnul consilier Nicola Florin – este bine că putem să achităm aceste datorii, în 
felul acesta din bugetul de anul viitor putem finanța alte investiții care să fie benefice 
pentru comună. 

Domnul consilier Vlad Constantin- realizarea acestor branșamente a fost un 
lucru foarte bun. Am sprijit populația să se poată racorda mai ușor la aceste utilități. 

Domnul Primar – restul sunt sume încasate la bugetul local din contractele de 
închiriere. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
          2. Discuţii, întrebări, interpelări. 
 Domnul Primar – vă multumesc tuturor pentru prezenta și vă doresc Crăciun 
fericit!  

Nemaifiind alte discuții, Președintele de ședință declară închise lucrările ședinței. 
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